
 

 

 

 
Jaarverslag 2023/ Oldebert, vereniging van dorpsbelangen Tolbert. 
 

Geachte leden, 
In dit beknopt jaarverslag kunt u lezen waar het bestuur van Oldebert zich in 
2023 onder anderen mee bezig heeft gehouden. 
 
Hoogtepunten, die verderop nader toegelicht zullen  worden: 

• Nijjoarsveziede 

• Dorpsbudget 
• Verplaatsen ijsbaan 

• Schelpenpad 

• AED 

• Gesprek gemeente Westerkwartier 

• Dorpsvisie 

 
 
 
Algemeen: 
Oldebert telde eind 2023 zo’n280 leden. 
De jaarvergadering hebben wij dit jaar gehouden op 27-3-2023  
  
 
De samenstelling van het huidige bestuur is als volgt: 

 
Functie:   Naam:    Aftredend en/of herk.per 
Voorzitter   Bonne de Boer   2026 

Secretaris   Fokke Dijkstra   2025 

Penningmeester  Ynze Faber   2024 

Algemeen   Anja van Wijk           2026 

Algemeen   Martin Weerd   2025 
Notulist   Sytske Everink    

 

 
 
Nijjoarsveziede: 

 
Op 7 januari hebben wij de Nijjoarsveziede gehouden. Er was dit jaar geen 
kandidaat voor de Tolberter erepenning aangewezen. Het was er niet minder 
gezellig om.  
 

 



 
 
 
 
Dorpsbudget: 
 
Oldebert beschikt vanaf 2022 over een dorpsbudget welke jaarlijks ontvangen 
wordt van de gemeente. De opzet hiervan is dat er vanuit het  dorpsgebeuren 
iets gemeenschappelijks en/of sociaals georganiseerd kan worden. 
Buurtverenigingen en of woonwijken kunnen hier gebruik van maken. Oldebert 
mag toetsen of de aanvraag voldoet aan de eisen. Uiteindelijk legt Oldebert 
verantwoording af aan de Gemeente Westerkwartier. Er wordt dankbaar 
gebruik van gemaakt. Maar er mogen nog best wat meer aanvragen komen. 
 
 
Verplaatsen ijsbaan: 
 
De ijsbaan is in principe verkocht. Nu kijken een aantal organisaties 
waaronder  Oldebert samen met de ijsvereniging naar een ander locatie om 
een meer functionele nieuwe ijsbaan te realiseren achter de 
CazemierBoerderij, Alle lichten staan op dit moment op groen en vanaf nu is 
het vooral een financiële kwestie als het kan doorgaan of niet. 
 
 
Schelpenpad: 
 
In het kader van het Tolberter tochtje moest het schelpenpad vanaf de 
Mensumaweg tot het Schilligepad opgeknapt worden. Dit jaar is het eindelijk 
toch gerealiseerd. 
 
 
 
AED: 
 
Het plaatsen van de AED in het centrum van Tolbert heeft wat moeite gekost. 
Maar eindelijk is de AED geplaatst bij Poiesz in Tolbert  
 
 
 
 
Gesprek gemeente Westerkwartier 

 
 



Aan de orde kwam o.a. 

• Verplaatsen van de ijsbaan naar locatie achter de CazemierBoerderij. 

• Oversteek van fietsers en voetgangers in de bocht bij de ijsbaan, ter 
hoogte van de splitsing Oldebertweg/Hoofdstraat, veiliger te maken 

• Kan de Oversteek Oldebertweg/Feithweg bij het gezondheidscentrum 
veiliger gemaakt worden. 

• Steegje achter de kerk wordt als hondenuitlaat gebruikt. Hoe lossen wij 
hier de hondenpoep problematiek op.  

• Opknappen schelpenpad. 

• Huurwoningen aan de Hoofdweg. Met Wold en Waard overleggen hoe de 
tuintjes hier worden opgeknapt. 

• Verantwoording dorpsbudget. 

• Dorpsvisie Tolbert stand van zaken en medewerking en input Gemeente 
Westerkwartier 

• Verplaatsing Scholengemeenschap en voetbal TLC en daarmee 
samenhangend verkeersvoorzieningen. 

• Woningbouw in Tolbert. 
 
 
Dorpsvisie 
 
Dit jaar zijn wij begonnen met het herschrijven van de dorpsvisie. De reden 
hiervan is dat de vorige dorpsvisie al meer dan 10 jaar oud is. Wij doen het in 
eigen beheer. 
De items die aan de orde komen halen wij op middels “keukentafelgesprekken”. 
Volgend jaar hopen wij de dorpsvisie 2024_2034 te kunnen presenteren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

                                                       
               

 
 

 
 
 
 
 

 toch? 

 
 
 
 

Tolbert, januari 2024 

Fokke Dijkstra 

secretaris Oldebert 


